
Protokół nr XXIV/2020 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 29 września 2020 r.  

w godz. 15:00 do 18:45 w Gminnym Centrum Kultury w Małej Nieszawce 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Aniela Grela 

2. Mieczysław Kociucki 

3. Dorota Krychowiak 

4. Ryszard Kryszewski 

5. Aleksandra Rębacz 

6. Alina Sobecka 

7. Marcin Sobiech 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Ewa Tarkowska 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

 1. Otwarcie posiedzenia:  

a) stwierdzenie quorum,  

b) przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z :  

a) XX sesji, która odbyła się w dniu 4 maja 2020 roku,  

b) XXI sesji, która odbyła się w dniu 19 czerwca 2020 roku,  

c) XXII sesji, która odbyła się w dniu 7 sierpnia 2020 roku.  

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) nadania nazwy ulicy „Tatarakowa” na terenie wsi Mała Nieszawka (druk nr 1),  

b) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku jej podziału (druk nr 2),  

c) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej w związku ze wzrostem 

wartości nieruchomości spowodowanym budową urządzeń infrastruktury technicznej (druk 

nr 3),  



d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków (druk nr 4),  

e) zmiany budżetu gminy na 2020 rok (druk nr 5),  

f) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 

2020 rok (druk nr 6) .  

4. Informacja Wójta Gminy w Wielkiej Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce, Gminnego Centrum Kultury w Małej 

Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2020 roku.  

( druk nr 7, Radni otrzymali w dniu 15.09.2020 r.).  

Przerwa  

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

7. Interpelacje i wolne wnioski.  

8. Zakończenie sesji. 

 

Ad.1  

a) XXIV sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy Aniela Grela. Na wstępie powitała Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, 

Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych 

jest 13, co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

b) Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynął projekt uchwały w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad o przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2023 po czym poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad.  

Następnie przeprowadzono głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy ”Wodna” na terenie wsi Cierpice.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  



Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, 

Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski  

PRZECIW:1 

Mieczysław Kociucki  

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy przyjęła projekt uchwały do porządku 

obrad. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że kolejna proponowana zmiana w porządku obrad 

dotyczy wykreślenia projektów uchwał w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 

opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału (druk nr 

2), oraz ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej w związku ze wzrostem 

wartości nieruchomości spowodowanym budową urządzeń infrastruktury technicznej (druk nr 

3).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Ireneusz 

Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2  

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska  

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada gminy przyjęła zmianę porządku obrad 

większością głosów.  

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz 

z przeprowadzonymi  zmianami.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski  

 



NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad jednogłośnie.  

 

Ad.2 

 

a) Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne 

uwagi co do treści protokołu z XX sesji, która odbyła się w dniu 4 maja 2020 roku. 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XX sesji w 

przedstawionej treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski.  

PRZECIW:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Aniela Grela 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XX sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów. 

 

b)  Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne 

uwagi co do treści protokołu z XXI sesji, która odbyła się w dniu 19 czerwca 2020 roku. 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXI sesji w 

przedstawionej treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 

Aniela Grela, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  



Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXI sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów. 

 

c) Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne 

uwagi co do treści protokołu z XXII sesji, która odbyła się w dniu 7 sierpnia 2020 roku. 

Zwróciła uwagę dotyczącą przestrzegania terminów publikacji protokołów sesji Rady Gminy. 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXII sesji w 

przedstawionej treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 

Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXII sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów. 

 

Ad. 3 

a) Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1). 

Wójt Krzysztof Czarnecki  – przedstawił projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Sołtys Brygida Czapiewska – powiedziała, że przyjęcie nazwy ulicy jest istotne dla 

mieszkańców tam zamieszkujących. Zauważyła, że dotychczasowe wszystkie nazwy ulic, 

które są nadawane przez Radę Sołecką, nawiązują do terenu na którym dana ulica jest 

usytuowana.  

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

nadania nazwy ulicy „Tatarakowa” na terenie wsi Mała Nieszawka (druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 



NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(XXIV/126/2020).   

 

b) Punkt wykreślony z porządku obrad.  

c) Punkt wykreślony z porządku obrad.  

 

d) Wiceprzewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków (druk nr 4). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(XXIV/127/2020).   

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu Panią skarbnik.  

Skarbnik Monika Szczerkowska - przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Wiceprzewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej.   

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały jako całość pozytywnie. Odnośnie punktu dotyczącego zakupu 

sceny mobilnej, członkowie Komisji zwrócili uwagę na brak dialogu ze strony wójta co do 

wydatkowania środków na wykorzystanie dotacji celowej wynikającej z porozumienia 

międzygminnego z gminą Obrowo w wysokości 80 tysięcy zł. Dotacja musi być 

wykorzystana w roku 2020. Przeznaczenie tych pieniędzy nie było w ogóle konsultowane z 

radnymi.  



Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że zakupiona scena będzie dla wszystkich 

mieszkańców gminy Wielka Nieszawka. Zakup sceny będzie korzystny z punktu 

ekonomicznego. Dodał, że nikt z radnych nie zgłosił innego pomysłu dotyczącego 

wykorzystania tej dotacji.  

Radny Ireneusz Śmiechowski -  wskazał na brak dialogu wójta z radnymi, dotyczącego 

wykorzystania środków z uzyskanej dotacji celowej. W związku z tym Koalicja Rady Gminy 

Wielka Nieszawka zawnioskowała o wyłączenie ze zmian budżetu gminy na 2020 rok, 

zadania polegającego na zakupie sceny mobilnej do wykorzystania przez Gminne Centrum 

Kultury.  

Radna Jadwiga Szczygielska - przekazała, że to mieszkańcy mieli zadecydować na co 

zostaną przekazane wyżej wymienione środki wynikające z listu intencyjnego pomiędzy 

Gminą Wielka Nieszawka, a Gminą Obrowo. Stwierdziła, że wójt powinien skonsultować z 

radnymi cel wydatkowania tej dotacji. Kontakty między radą a wójtem powinny być na 

bieżąco.  

Radna Katarzyna Streich - powiedziała, że podpisanie listu intencyjnego nastąpiło 17 lipca. 

Stwierdziła, że był czas na konsultację, od momentu gdy dowiedzieliśmy się, że Gmina 

Wielka Nieszawka wygrała wóz strażacki. Jakie były możliwości pozostawienia wozu, nie 

było żadnej rozmowy z radnymi w tym temacie.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że gmina nie miała możliwości pozostawienia wozu 

strażackiego z uwagi na brak OSP na terenie gminy. List intencyjny zagwarantował gminie 

nie tylko 80 tys. zł., ale także również by Ochotnicza Straż Pożarna w Szembekowie 

świadczyła różnego rodzaju wsparcie i usługi z wykorzystaniem wozu strażackiego 

otrzymanego w ramach postanowienia listu intencyjnego.  

Radny Mieczysław Kociucki - wyraził swoje pretensje, że wóz strażacki został oddany zbyt 

łatwo. W opinii radnego trzeba było bardziej postarać się o możliwość zachowania pojazdu.  

Wiceprzewodnicząca Rady - wskazała na brak konsultacji społecznych, propozycji odnośnie 

przeznaczenia środków z dotacji.  

Sołtys Brygida Czapiewska - odczytała wytyczne MSWiA, zgodnie z którymi uzyskanie 

dotacji możliwe jest wyłącznie przez OSP. W Gminie Wielka Nieszawka taka jednostka nie 

funkcjonuje, a zatem nie miał kto złożyć wniosku o sfinansowanie wozu strażackiego.  

Radny Ireneusz Śmiechowski - powiedział, że trzeba było się zainteresować prawnie 

możliwościami zatrzymania wozu strażackiego.  

Radna Aleksandra Rębacz - zwróciła uwagę, że do końca roku muszą zostać wykorzystane 

pieniądze z dotacji. Radni zostali postawieni pod ścianą, z uwagi na bardzo krótki czas na 

podjęcie decyzji.  

Radny Rafał Szulc - zapytał czyją propozycją była kwota 80 tys. zł.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że zaproponował kwotę 100 tys. zł., Wójt Obrowa 

wyraził zgodę na 80 tys. zł. i taką uchwałę Rada Gminy Obrowa przyjęła. Dodał, że jeżeli 

nasza gmina nie przyjęłaby tej kwoty, zostałaby z niczym, a wóz i tak trafiłby do Gminy 

Obrowo.  

Radna Katarzyna Streich - zaproponowała by przeprowadzić konsultacje społeczne, 

 i na następnej sesji Rady Gminy wprowadzić środki z dotacji do budżetu gminy.   



Radna Alina Sobecka - zapytała wójta jakie były jeszcze propozycję wydatkowania tych 

środków, oraz kto finalnie podejmował decyzję razem z wójtem odnośnie wyboru sceny 

mobilnej ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że scena jest gminie potrzebna ponieważ zostaną w 

ten sposób zaoszczędzone środki, które do tej pory były wydatkowana na wynajem sceny. 

Również dyrektor GCK wskazywał na potrzebę zakupu sceny.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Jarosław Dąbrowski - poinformował, że został 

poproszony o wybór sceny. Powiedział, że scena bardzo przydałaby się ośrodkowi, mogłaby 

być alternatywą dla organizacji zajęć wewnątrz budynku.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła 15 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie obrady zostały wznowione.  

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Koalicji Radnych dotyczący 

wyłączenia z projektu uchwały zapisu dotyczącego zakupu sceny mobilnej.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy przyjęła większością głosów wniosek 

Koalicji Radnych.  

Skarbnik Monika Szczerkowska - przedstawiła projekt uchwały uwzględniając wyżej 

wymienioną zamianę.  

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2020 rok wraz z dwiema autopoprawkami (druk nr 5).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(XXIV/128/2020).   

 

f) Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6) 

wraz z autopoprawką.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu Panią Barbarę Ślesik, 

Przewodniczącą Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

Przewodnicząca Komisji Barbara Ślesik - przedstawiła projekt uchwały oraz omówiła 

plany i założenia komisji.  

Wiceprzewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.  



Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - powiedziała, że po wniesieniu autopoprawki, 

która dotyczyła wynagrodzenia zryczałtowanego w kwocie 250 zł brutto miesięcznie, komisja 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. Poprosiła by w przyszłości  

Radna Jadwiga Szczygielska – zapytała jaka jest skala uzależnień na terenie gminy.  

Przewodnicząca Komisji Barbara Ślesik – odpowiedziała, że komisja wraz z pomocą szkół, 

instytucji planuje stworzyć mapę naszej gminy gdzie wskazane będą epicentra uzależnień.  

Radny Mieczysław Kociucki - zapytał ilu członków liczy komisja. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Ślesik - 5 członków.  

Wiceprzewodnicząca Rady - zapytała dlaczego w komisji nie ma pedagogów szkolnych, co 

ułatwiłoby współpracę.  

Przewodnicząca Komisji Barbara Ślesik - wyraziła swoją opinię, by zostawić obecny skład, 

5 osób to na tyle dużo by poradzić sobie z założeniami komisji. Decyzję o powołaniu składu 

podjął Wójt Gminy Wielka Nieszawka.  

Radna Jadwiga Szczygielska – wskazała na duży problem uzależnienia wśród młodzieży od 

napojów energetycznych.  

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 

2020 rok, wraz z autopoprawką (druk nr 6). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(XXIV/129/2020).   

 

g) Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na 

lata 2020-2023. 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - powiedziała, że Komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  



Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka 

Nieszawka na lata 2020-2023. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska  

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(XXIV/130/2020).   

 

h) Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy "Wodna" na terenie wsi Cierpice.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Radny Ryszard Kryszewski – powiedział, że materiały zostały dostarczone w dniu 

wczorajszym. Nazwa ulicy nawiązuje do pozostałych ulic znajdujących się w pobliżu.  

Radna Jadwiga Szczygielska – zapytała, czy możliwe jest przyjęcie projektu uchwały, jeśli 

nie było to opiniowane przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji.  

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie obrady zostały wznowione.  

W trakcie przerwy Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji w trakcie przerwy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy "Wodna" na terenie wsi Cierpice.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3  

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, 

Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI: 3 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski  

 



Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością 

głosów (XXIV/131/2020).   

 

 

 

 

Ad. 4 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 7) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu Panią skarbnik Monikę 

Szczerkowską. 

Skarbnik Monika Szczerkowska - przedstawiła informację Wójta Gminy w Wielkiej 

Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wielka 

Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce, 

Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2020 roku.  

Wiceprzewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – powiedziała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony dokument.  

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie 

Informacji Wójta Gminy w Wielkiej Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce, Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce 

oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2020 roku.  

( druk nr 7, Radni otrzymali w dniu 15.09.2020 r.).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski. 

NIEOBECNI: 3 

Grzegorz Dombrowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła procedowany dokument 

jednogłośnie.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła minutową przerwę w obradach. 



Po przerwie obrady zostały wznowione.  

 

Ad 5 

Wiceprzewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia 

informacji o działalności komisji między sesjami, i tak: 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Małgorzata Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w 

dn. 8 września na Komisji wspólnej odnośnie transportu na terenie Gminy Wielka Nieszawka, 

16 września w sprawie informacji na temat stanu przeprowadzonych inwestycji, oraz planach 

na 2021 rok, a także 24 września planując inwestycje na rok 2021 i dalsze dwa lata.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 8 września na Komisji wspólnej, oraz 28 września w celu opiniowania 

materiałów na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz– poinformowała, 

że Komisja spotkała się w dn. 8 września na Komisji wspólnej, oraz 25 września w celu 

opiniowania materiałów na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Szymańska– 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 8 września na Komisji wspólnej, 15 września 

rozpatrując skargę mieszkańca gminy, oraz 25 września w celu opiniowania materiałów na 

sesję.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 8 września na Komisji wspólnej, oraz 28 

września opiniowanie materiałów na sesję.  

 

Ad. 6 

Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXIII 

sesji Rady Gminy, która odbyła się w dn. 25 sierpnia 2020 r. 

 

Ad. 7 

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Jadwiga Szczygielska – zapytała wójta jak wygląda sytuacja odnośnie zawarcia 

porozumieniem pomiędzy Wójtem Gminy Wielka Nieszawka, a nadleśniczym Nadleśnictwa 

Gniewkowo, które ma zamiar przekazać dofinansowanie w kwocie 50 tys. zł na modernizację 

drogi w Brzozie. Druga sprawa, dotyczy uzyskania informacji, która mówi, że do 5 

października można składać wniosek o dofinansowanie transportu publicznego do Urzędu 

Marszałkowskiego, które w przyszłym roku ma wynosić 3 zł do kilometra.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że pismo w sprawie porozumienia zostało 

wysłane do Nadleśnictwa Gniewkowo. Jeżeli chodzi o dofinansowanie do transportu 

publicznego, trzeba dokładnie przyjrzeć się tej sprawie, poznać szczegóły. Powiedział, że są 

plany marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego dotyczące połączenia miasta Torunia 

z Ciechocinkiem, co zostało zaaprobowane przez nasz urząd.  



Radna Alina Sobecka – podziękowała mieszkance sołectwa Cierpice, za zorganizowanie 

akcji sprzątania lasu. Zwróciła uwagę na wadliwy chodnik na ul. Toruńskiej w Małej 

Nieszawce przy przystanku, a także na wadliwe oświetlenie ul. Szkolnej w Cierpicach. Radna 

uwidoczniła poważny problem dotyczący złego rozplanowania rozkładu jazdy przewoźnika 

Arriva. Zapytała kiedy zostaną przywrócone zlikwidowane przystanki na ul. Nieszawskiej.    

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że zostanie zbadany problem na ul. Szkolnej. 

Odnośnie przystanków, przedstawiciel Arrivy zobowiązał się przyjrzeć tej sprawie. Urząd 

Gminy wysłał pismo do Arrivy, w sprawie rozszerzenia rozkładu jazdy w newralgicznych 

godzinach.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – zapytał wójta ilu mieszkańców przystąpiło do programu na 

dofinansowanie fotowoltaiki , jakie są w tym kierunku dalsze działania. Czy gmina złożyła 

wniosek na przyznanie środków, które będzie można wykorzystać na infrastrukturę w gminie.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że był prowadzony nabór wniosków na 

fotowoltaike. Złożony został wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, czekamy teraz na 

decyzję. W dniu dzisiejszym złożono wniosek do Funduszu Inwestycji Lokalnych o 

dofinansowanie na infrastrukturę.     

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy został złożony wniosek do Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – złożony został wniosek na ul. Ogrodową w Cierpicach. 

Wiceprzewodnicząca Rady – zapytała na jakim etapie jest opracowanie rejestru i ewidencji 

zabytków na terenie gminy. Czy została dokonana analiza dotycząca uchwały podnoszącej 

stawki za wywóz odpadów ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że zostało zlecone wykonanie rejestru zabytków. 

Wpływy za pierwsze półrocze z tytułu opłat za wywóz nieczystości wyniosły 541439,88 zł., a 

wydatki dla gminy z tym związane 578943,08 zł.  

Radna Aleksandra Rębacz – zadała pytanie, czy byłaby możliwość od przyszłego roku 

przedłużenia terminu odbioru bioodpadów na miesiąc listopad.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – umowa jest podpisana na dwa lata, renegocjacja umowy wiąże 

się z dodatkowymi kosztami.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił najświeższe informację dotyczące postępów 

inwestycyjnych dokonanych na terenie Gminy Wielka Nieszawka.   

Sołtys Brygida Czapiewska – przedstawiła prośbę o naprawę stanu nawierzchni ul. 

Wałowej. Powiedziała, że są programy z województwa kujawsko-pomorskiego odnośnie 

szczepień. Czy nasz Ośrodek Zdrowia weźmie udział w tych przewidzianych szczepieniach ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – na posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Inwestycji zostało ustalone, że na ul. Wałowej zostanie położony asfalt 

oraz oświetlenie.  

 

Ad.8 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aniela Grela podziękowała zebranym za wzięcie udziału 

w XXIV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 



 

Protokołował:                                                       Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                                     (-) Aniela Grela 

 

 


